

公 共 啟 事
PUBLIC NOTICES

**《2005 年香港工業總會 (修訂)
條例草案》**

**FEDERATION OF HONG KONG
INDUSTRIES (AMENDMENT)
BILL 2005**

本條例草案

旨在

修訂《香港工業總會條例》。

由立法會制定。

1. 簡稱

本條例可引稱為《2005 年香港工業總會 (修訂) 條例》。

2. 取代附表 4

《香港工業總會條例》(第 321 章) 附表 4 現予廢除，代以——

“附表 4

[第 55 條]

工總會徽



”。

A BILL To

Amend the Federation of Hong Kong Industries Ordinance.

Enacted by the Legislative Council.

1. Short title

This Ordinance may be cited as the Federation of Hong Kong Industries (Amendment) Ordinance 2005.

2. Fourth Schedule substituted

The Fourth Schedule to the Federation of Hong Kong Industries Ordinance (Cap. 321) is repealed and the following substituted—

“FOURTH SCHEDULE

[s. 55]

BADGE OF FEDERATION



”.

3. 保留條文

本條例的條文不影響亦不得當作影響中央或香港特別行政區政府根據《基本法》和其他法律的規定所享有的權利或任何政治體或法人團體或任何其他人的權利，但本條例所述及者和經由、透過或藉著他們提出申索者除外。

摘要說明

本條例草案旨在更換載在《香港工業總會條例》(第 321 章) 附表 4 內的香港工業總會會徽。

香港工業總會代表律師
羅文錦律師樓

3. Saving

Nothing in this Ordinance shall affect or be deemed to affect the rights of the Central Authorities or the Government of the Hong Kong Special Administrative Region under the Basic Law and other laws, or the rights of any body politic or corporate or of any other person except such as are mentioned in this Ordinance and those claiming by, from or under them.

Explanatory Memorandum

The purpose of this Bill is to change the badge of the Federation of Hong Kong Industries as portrayed in the Fourth Schedule to the Federation of Hong Kong Industries Ordinance (Cap. 321).

Lo & Lo
Solicitors for the Federation of
Hong Kong Industries